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Referat Rødovre Skoles skolebestyrelsesmøde 

Onsdag den 23. oktober 2019 kl. 17:15 – 19:45. 
 
Forældrerepræsentanter:  

Nina Hilsted Gemal, Christian Güttler, Henrik Schulz, Jens-Halvor 

Zoffmann, Nenad Nielsen, Janne Refnov og Helle Nicola Jensen 

Medarbejderrepræsentanter:  

Anne Marie Dela 

Elevrepræsentanter:  

Ledelsesrepræsentanter:   

Kia Juul Vilhelmsen, Niels Bille og Henrik Rasmussen 

Børne og Skoleudvalget:  

Afbud:   

Anne Therkildsen, Anita Køster, Max Sindberg, Kenneth Rasmussen 

 
1. Sag nr. 01.10.19 Valg af dirigent (2 min.)   
Nina 
 
2. Sag nr. 02.10.19 Korte meddelelser fra (O)(15 min.) (max 2. min. pr. punkt) 
Elevrådet:  
Det store elevråd arbejder med de nye fællesrum. Ved kommende elevrådsmøde vælges suppleant til 
skolebestyrelsen. 
Formand:  
Ved seneste formandsmøde blev der orienteret om status på Læringsfællesskaber for alle samt 
igangsættelse af Aula. Under drøftelse af sidstnævnte bl.a. betydning for skole/hjem kommunikationen. 
Udvalg:  
Igangværende arbejdsgruppe ”Fastholdelse af elever i overbygningen” behandles under sag nr.7 
SFO – Anita:  
Undervisningen – Anne Marie:  
Lærerne arbejder med Aula og er i tillæringsfasen, da systemet først er åbnet op efter fra uge 43. Skolen 
har tidligere afholdt mini-kurser og workshops, hvor testprogrammer har været benyttet.        
Kommunalbestyrelsen – Kenneth:  
Skoleledelsen:   
Vi har afholdt ansættelsessamtaler i ugens løb og danskstillingen på 1. klassetrin forventes besat inden udgangen 
af ugen. Der har været 48 ansøgere til stillingen.  
 
Status på opstart af Aula: Den kommunalt besluttede årlige måling af social kapital på kommunens arbejdspladser 
afvikles i perioden d. 23. okt. og 2 uger frem. Resultaterne efterbehandles i MED-udvalget. 
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3. Sag nr. 03.10.19 Aula orientering  (20 min.) v. Morten Gislund  
Orientering om opstart, status og proces.  
Morten orienterede om klargøringsprocessen i kommunal projektgruppe, hvor Rødovre Skole har været 
repræsenteret ved ledelsesrepræsentant, sekretær og pædagogisk personale.  
Aula er nu igangsat, men vil være under fortsat udvikling i takt med, at behov og udviklingspotentiale 
afdækkes til gavn for alle brugere. 
Skolens hjemmeside er nedlagt i forbindelse med Aula - der linkes nu til Aula. Dette er procedure på alle 
skoler.    
Der blev spurgt til muligheden for oprettelse af grupper i beskedsystemer fx i forhold dannelse af 
kontaktforældregruppe mv. Dette skal tilkøbes lokalt. 
 
4. Sag nr. 04.10.19 Byggesag (10 min.) v. Henrik Rasmussen 
Hvor er vi? 
Henrik orienterede om status på byggesag. Siden senest afholdte SB-møde har brugergruppen været 
inddraget ift. bl.a. valg af farver i den nye bygning.  
D. 12. nov. afholdes næste byggemøde i projektgruppen. 
Byggeriet forventes påbegyndt april 2020 og afsluttes omkring årsskiftet 20/21.   
 
5. Sag nr. 05.010.19 Skolemad (20 min.) v. Kia / alle 
Skal vi fastholde denne ordning? 
Grundet mange og gentagende problemer med levering samt kvalitet af maden ønsker 
skolebestyrelsen at undersøge alternative leverandører af skolemaden. Flere af kommunens  
skoler benyttet Ørbygård med tilfredshed. Bestyrelsen ønsker derfor at undersøge deres tilbud. 
Der blev nedsat et udvalg bestående af Helle og Nenad. I første omgang kontakter Nenad  Valhøj 
Skole, som benytter ordningen.  
Helle og Nenad udarbejder materiale/oplæg, som kan præsenteres for skolens elevråd inden  
kommende SB-møde, så eleverne inddrages i beslutningsprocessen. 
 
6. Sag nr. 06.10.19 Valgfag status (10 min.) v. Niels Bille  
Niels orienterede om valgfag på Rødovre Skole. 
Fra dette skoleår ændres lovgivningen på området. Fremover skal eleverne have et valgfag i 2 år med 
afsluttende prøve. Vores nuværende 8. og 9. klasser er ikke omfattet af denne ændring. 
Rødovre Skole tilbyder i dette skoleår håndværk & design, som skal udbydes samt billedkunst og 
madkundskab, som kan tilbydes ifølge den nye lovgivning.  
Rødovre samarbejder desuden med Ungdomsskolen i Rødovre, hvor eleverne tilbydes drama musical og 
Youtube, film og video. 
Eleverne, som var indskrevet på skolen ved udgangen af forrige skoleår, har alle fået 1. eller 2. ønske 
opfyldt.  
Eleverne på 7.klassetrin har haft første prioritet, da de skal gennemføre et 2 årigt forløb med afsluttende 
prøve. Herefter har elever fra 9. klasse, i udgangspunktet, haft fortrinsret fremfor 8. klasse, som så til 
gengæld tilgodeses næste skoleår.  
Særligt madkundskab har været et populært valg blandt eleverne. Trods oprettelse af ekstra 
madkundskabshold har det ikke være muligt at imødekomme alles ønsker. 
I skoleår 19/20 er der 1 hold billedkunst, 2 hold madkundskab samt 3 hold håndværk & design.     
 
7. Sag nr. 07.10.19:  Modulfoto (B) 
Fordelspakker – vil skolen booke en af aftalerne? 
Bilag udsendt: Folder vedr. fordelspakker 
 
Skolebestyrelsen besluttede at binde sig for en 3 årig periode med udbyderen, da det medfører en 
fordelspakken til gavn for skole og forældre med bl.a. mulighed for produktion af præsentationsvideoer, 
luftfotos, eventfotografier samt deling af filer digitalt til forældre.      
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8. Sag nr. 08.10.19 Fastholdelse af elever i overbygningen  (35 min.)  
Oplæg v. Nina og Christian (10 min) 
Debat (20 min) 
Afrunding (5 min)  
Nina og Christian præsenterede oplæg, som skal opkvalificere og præcisere processen ift. retning og 
formål. 
Det blev besluttet, at bestyrelsen ønsker at have fokus på følgende: 

 Nye klassedannelser? 
 Fortællingen om overbygningen - Faglighed og trivsel/tryghed      
 Kommunikationsstrategi 

Nyt udvalg nedsat: Helle, Henrik, Nina og Jens-Halvor. Gruppen præsenterer diskussionsoplæg ved 
kommende SB-møde. 
 
9. Sag nr. 09.10.19 Opdatering af fanen ”Skolebestyrelsens principper”  (25 min.)  

Jens-Halvor og skoleledelsen har gennemgået fanes skolebestyrelsens ”Principper” ift. dokumenternes 
relevans samt eventuelle mangler. 

Kia og Jens-Halvor fik godkendelse til at lave strukturændringer i forhold til relevant indhold i diverse 

dokumenter under skolebestyrelsen. 

10. Sag nr. 10.10.19 Punkter til næste skolebestyrelsesmøde (5 min.)  

Fastholdelse af elever i overbygningen 
Madordning 
Årshjul 
 
11. Sag nr. 11.10.19 Lukket punkt  
Eleverne deltager ikke, da der under punktet kan forekomme personsager.  
 
Med venlig hilsen 
 
Skolebestyrelsesnæstformand 
Jens Halvor Zoffmann 
 
Kommende skolebestyrelsesmøde:  
Næste møde afholdes mandag den 25. november kl. 17.15-19.45 
   
Punkter til dagsordener:  

 Se Årshjul 


